
Afdelingsmøde for afd. 3 Friheds Alle 
Den 7. september 2016 
 

Valg af dirigent 

Hanne Petz blev valgt til dirigent 

 

Valg af stemmeudvalg 

Carsten Gjerlevsen og Jan Toft 

 

Valg af referent 

Nichlas Dyhr Hummelsberger 

 

Aflæggelse af bestyrelsens beretning 

Ingen spørgsmål til bestyrelsens beretning. 

 

Gave blev overdraget til Bente Bang Petersen for at have taget sig kærligt af gæsteværelset i det 

forgangne år. 

 

Fremlæggelse af afdelingens årsregnskab for 2015 til orientering 

Ingen spørgsmål til regnskab. 

 

Godkendelse af afdelingsbestyrelsens forslag til de overordnede rammer for iværksættelse 

af arbejder og aktiviteter i afdelingen 

Intet større arbejde planlagt for 2017. 

Forslag til at beslagene der holder yderdørene åbne, så de er nemmere at slå fra og til. 

 

Behandling af indkomne forslag 

Trappevaskforslag 

 

Forslag diskuteret. Forslagene til ændringer bliver frafaldet, men vi øger kommunikationen og gør 

den eksisterende aftale mere synlig for alle. 

SØBO indhenter en pris på en årlig hovedrengøring. 

Rengøringsvejledning er blevet udleveret og sendes rundt til beboerne. 

 

Budget for 2017 

Ingen kommentarer til budget 

Budgettet godkendes. 

 

Valg til afdelingsbestyrelse 

Bestyrelsesmedlemmer på valg 

Jes Hølck-Hansen (15 1. tv) 

Anne Mittet (13 1. tv) 

 

Suppleanter på valg 

Gurli Heinrich (31 1. tv) 

Christina Dyhr Hummelsberger (31 2. tv) 

 

Den nye bestyrelse  

Christina Hummelsberger, Bestyrelsesmedlem  



Anne Mittet, Bestyrelsesmedlem 

Gurli Heinrich, Suppleant 

Jess Hølck-Hansen, Suppleant 

 

Miljøudvalget 

Bente og Karl Christian fortsætter i miljøudvalget. 

 

Legepladsudvalget 

Christina Dyhr Hummelsberger er genvalgt til Legepladsudvalget.  

Nichlas Dyhr Hummelsberger bliver nyt medlem af legepladsudvalget. 

 

Eventuelt 

Hvem må benytte trappen ved nummer 45? 

Det må kun beboeren i nummer 45. 

Kan affaldscontainerne ikke vaskes ordentligt? 

Kommunen vasker kun containere en gang om året med koldt vand.  

Der eksisterer dog et firma der mod betaling kan rense containerne (Hurtig beregning 1700,- pr 

vask af alle sorte containere). 

Afdelingsbestyrelsen kan beslutte ved et møde, at der skal gøres rent ved lejlighed. 

Der blev desuden diskuteret skraldesortering, lys i vaskerum, larmende døre. 

 

Delebiler 

Firmaet Tadaa! vil gerne have medlemmer i delebilsklubben. Der findes forskellige abonnementer. 

Materiale udleveres ved slutningen af møde. Der vil blive udsendt invitationer til egentligt 

informationsmøde på senere tidspunkt. 


